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'ÇANAKKALE 
ZAFERI, BIRLIK, 
KARDEŞLIKLE 

KAZANILDI'

KOZLUK’TA YENI AILE 
SAĞLIK MERKEZI  

YAPIMINA BAŞLANDI

GERCÜŞ’TE 5380 PAKET 
SIGARA ELE GEÇIRILDI

SOKAK HAYVANLARININ 
REHABILITASYONU IÇIN 

TOPLANTI YAPILDI

l Batman Valisi Ek-
rem Canalp, 18 Mart 
Çanakkale Zaferi ve 
Şehitleri Anma Günü 
dolayısıyla bir mesaj 
yayımladı. n S.2

l Siirt İl Milli Eğitim Müdürü Salih Sadoğlu ve Siirt 
Üniversitesi Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hasan 
Basri Memduhoğlu, İl Milli Eğitim Müdürü Yaşar 
Ciğer'e hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.  n S.3

l Batman’ın Kozluk ilçesinde sağlık hizmetlerine 
erişimi kolaylaştırmak ve sağlıklı yaşamı teşvik 
etmek amacıyla yeni bir sağlık yatırımı hayata geçi-
riliyor. n S.6

l Kozluk Kaymakamı Ekrem Güngör başkanlığın-
da, sahipsiz sokak hayvanlarının rehabilitasyonu ve 
veterinerlik hizmetleriyle ilgili bir toplantı gerçekleş-
tirildi. n S.5

l Köklü Değişim Batman 
Temsilciliği, Ramazan ayı do-
layısıyla sivil toplum kuruluşu 
temsilcileri, âlimler, yazarlar, 
siyasi parti temsilcileri, aka-
demisyenler, kanaat önderleri 
ve iş insanlarının katılımıyla 
geleneksel iftar programını 
düzenledi. n S.2

G Ü N D E M

Ramanlı’dan 
Halepçe  
katliamı  

mesajı

'Mazlumların 
yanındayız'

Sivas’tan 
mağlup ayrıldık

Jandarma 
Personeliyle 

İftarda Buluştu

QR kodu okutarak  
e-gazetemize  

ulaşabilirsiniz...

Aytekin Alptekin

S.2'de

Devlet Malına Zarar  
Vermek Kime Zarar?

HÜDA PAR Batman 
Milletvekili Serkan 
Ramanlı, Halepçe 
Katliamı’nın 37. yılı 
dolayısıyla bir mesaj 
yayımladı. 4’TE

Eğitim-Bir-Sen Şube 
Başkanı Şehmuz Önlü, 
Halepçe katliamının 
37'nci yılında zulme 
karşı duyarsız kalan 
dünya kamuoyunu ve 
uluslararası örgütleri 
eleştirerek, tüm mazlum-
ların yanında olacakları-
nı vurguladı. 4’TE

Türkiye İşitme Engelliler 
Futbol Federasyonu C 
grubunda ilimizi temsil 
eden Batman İESK 
Futbol takımı, Sivas 
İESK deplasmanından 
mağlup ayrıldı. 6’DA

Sason ilçesine bağlı 
Yücebağ Jandarma 
Karakol Komutanlığı’n-
da görev yapan askerler, 
iftar programında bir 
araya geldi. 4’TE

30 Mart 2025 tarihinde Tür-
kiye genelinde yaz tarife-

sine geçilmesiyle birlikte, Batman 
Havalimanı haftada 39 uçuşa ev 
sahipliği yapacak. Mevcut tarifede 
haftada 35 uçuş bulunan havali-
manında, yeni düzenlemeyle uçuş 
sayısı artırılacak. Batman ile İstan-
bul Havalimanı arasında günde 2 
geliş ve 2 gidiş uçuşu yapılırken, 
yeni tarifeyle haftanın 4 günü (salı, 
perşembe, cuma ve pazar) Türk 
Hava Yolları tarafından 3 geliş ve 

3 gidiş uçuşu gerçekleştirilecek. 
Ayrıca Ajet Hava Yolları tarafından 
düzenlenen Batman-Ankara Esen-
boğa Havalimanı uçuşlarında ise 
pazartesi, perşembe ve cumartesi 
günleri 2 geliş ve 2 gidiş trafiği sağ-
lanacak. Yaz tarifesi, 30 Mart 2025 
ile 26 Ekim 2025 tarihleri arasında 
geçerli olacak. Öte yandan, Batman 
Havalimanı’ndan İzmir Adnan Men-
deres Havalimanı ve Antalya Ha-
valimanı’na uçuşların başlatılması 
için çalışmalar sürüyor. Fırat Turğut

BATMAN-ISTANBUL  
UÇAK SEFERLERI ARTIYOR

Batman-İstanbul tarifeli uçak seferlerine 
haftada dört ek sefer daha düzenleniyor. 

Yeni tarifeli uçuşlar, Ramazan Bayramı’nın 
birinci günü itibarıyla başlayacak.

SIIRT IL MILLI EĞITIM MÜDÜRÜ 
SALIH SADOĞLU'NDAN IL MÜDÜRÜ 

YAŞAR CIĞER'E ZIYARET

ŞUBAT 2025 itibarıyla inşaat-
larını tamamlayarak üretime 
başlayan 6 yeni firmaya, ge-

rekli şartları sağlamaları nedeniyle 
Batman OSB Müdürlüğü tarafın-
dan işyeri açma ve çalışma ruh-
satı verildi. Bu ruhsatlandırmayla 
birlikte Batman OSB’de üretime 
geçen firma sayısı 151’e ulaştı. Top-

lamda 16 bin 500 kişiye istihdam 
sağlanan bölgede, yeni açılan fir-
malarla birlikte sanayi alanındaki 
büyüme hız kesmeden sürüyor. 
Batman OSB yetkilileri, bölgedeki 
yatırımcıların ve sanayicilerin artan 
ilgisinden memnuniyet duyduk-
larını belirterek, gelişimin devam 
edeceğini vurguladı. Cengiz Algan

BATMAN’IN Gercüş ilçesin-
de düzenlenen operasyonda, 
gümrük kaçağı olduğu değer-

lendirilen 5380 paket sigara ele geçi-
rildi. Kaçakçılık ve Organize Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü ile Ger-
cüş İlçe Emniyet Amirliği ekiplerince, 
kaçakçılıkla mücadele kapsamında 
yürütülen çalışmalar sonucunda, il-
çede durdurulan hafif ticari araçta 
arama yapıldı. Yapılan kontrollerde, 
gümrük kaçağı sigaralar ele geçiri-
lirken, olayla ilgili 2 şüpheli hakkında 
adli işlem başlatıldı. Olayla ilgili so-
ruşturma devam ediyor. Valilik Basın

BATMAN OSB’DE  
6 YENi FiRMA  

ÜRETiME  
GEÇTi

Batman Organize Sa-
nayi Bölgesi (OSB), her 

geçen gün gelişerek Batman 
ve Türkiye sanayisine katkı 
sağlamaya devam ediyor.

AFETLERE KARŞI 
DONANIMLI SAHRA  

HASTANELERI 
GELiYOR

l Türkiye Sağlık Enstitüleri 
Başkanı Prof. Dr. Ümit Ker-
van, doğal afetlerde sağlık 
hizmetinin hızlıca verilebil-
mesi için tam donanımlı sah-
ra hastaneleri projesi başlat-
tıklarını belirterek, "Öyle bir 
hastane planlıyoruz ki anında 
ameliyathanelerin oluştuğu, 
her türlü ameliyatın yapılabil-
diği, her türlü tetkikin hızlıca 
yapılabildiği, merkezlere veri 
aktarımının olduğu, dijital sis-
temlerin kullanıldığı bir yapıyı 
kurguluyoruz" dedi. n S.4

BATMAN’DA KÖKLÜ DEĞIŞIM’DEN GELENEKSEL IFTAR PROGRAMI



Batman Valisi Ekrem Canalp, 18 Mart Çanak-
kale Zaferi ve Şehitleri Anma Günü dolayısıy-
la bir mesaj yayımladı. Vali Canalp, Çanakkale 

Zaferi’nin 110. yıl dönümünü büyük bir gururla 
kutladıklarını belirterek, zaferin kahramanlarını 
rahmet ve minnetle andıklarını ifade etti.

Köklü Değişim Batman Temsilciliği, Ramazan ayı dolayısıyla sivil toplum kuruluşu temsilcileri, âlimler, yazarlar, siyasi 
parti temsilcileri, akademisyenler, kanaat önderleri ve iş insanlarının katılımıyla geleneksel iftar programını düzenledi.
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VALI Canalp, Ça-
nakkale Zaferi’nin 
Türkiye Cumhuri-

yeti'nin temellerinin atıl-
dığı önemli bir dönüm 
noktası olduğunu vur-
gulayarak, Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’ün azmi ve 
mücadelesinin bu zafer-
deki en büyük etken oldu-
ğunu belirtti. Atatürk’ün 
“Taarruzu değil, ölmeyi” 
emreden kararlılığına 
dikkat çeken Canalp, Ça-
nakkale’deki eşsiz başa-

rının milletimize hem zaferi getirdiğini hem de Kurtuluş 
Savaşı’na ilham kaynağı olduğunu ifade etti. Mesajında, 
Çanakkale Zaferi’nin birlik, kardeşlik ve dayanışma ile 
kazanıldığına dikkat çeken Vali Canalp, Aziz Milletimizin 
110 yıl önce olduğu gibi bugün de vatanına, geleceğine 
ve bağımsızlığına sahip çıkma azim ve kararlılığını sürdü-
receğini vurguladı. Kahraman şehitlerimizden devralınan 
Çanakkale ruhunu gelecek nesillere aktarmak için üzerle-
rine düşen görevi layıkıyla yerine getireceklerini belirtti. 
Vali Canalp, mesajını “Bu duygu ve düşüncelerle; 18 Mart 
Şehitleri Anma Günü ve Çanakkale Deniz Zaferi'nin 110. 
yıl dönümünde başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk olmak 
üzere, vatan uğruna canlarını feda eden aziz şehitlerimi-
zi ve ebediyete irtihal eden kahraman gazilerimizi rah-
met, minnet ve şükranla anıyorum. Ruhları şad, mekan-
ları cennet olsun.” sözleriyle tamamladı. Hüseyin Doğru 

“ÇANAKKALE 
ZAFERI, BIRLIK, 
KARDEŞLIKLE 
KAZANILDI”

Geçtiğimiz gün gazetemizde ilginç bir 
haber okudum. Bir vatandaşımız, hastane 
asansörünün kapısını tekmelerken güvenlik 
kamerasına yakalanmış. Neden böyle bir 
öfke patlaması yaşadığını bilemiyorum, 
ancak anlaşılan o ki asansör arızalanmış ve 
bu kardeşimiz de sinirine yenik düşmüş. Peki, 
gerçekten bu davranışın altında yatan sebep 
ne olabilir?

Bir anlık öfke patlaması mı?

Devlet malına zarar verme alışkanlığı mı?

Cahillik mi? Bilinçsizlik mi?

Nedeni ne olursa olsun, bu davranışı 
mazur görmek mümkün değil. Makineler arıza 
yapabilir, bu son derece doğaldır. Özellikle 
asansörler, arıza durumunda can ve mal 
güvenliği açısından devre dışı bırakılır. Bu, 
her asansör kullanıcısının bilmesi gereken bir 
kuraldır.

Her gün kullandığınız bir asansör arıza 
yaptı diye kapısını tekmelemek mi gerekir? 
Belki ufak bir teknik sorun vardır ve yukarıda 
arıza gideriliyordur. Nereden bilebilirsiniz? 
Asansörlerin arızalanması, onları tekmelemeyi 
haklı çıkarmaz. Dahası, o hastane asansörünü 
yaşlılar, çocuklu aileler, hamileler ve hastalar 
kullanıyor. Siz kapıyı tekmeleyebildiğinize göre 

gayet sağlıklı görünüyorsunuz, merdivenleri 
çıkmak da sizin için çok daha sağlıklı bir 
seçenek olabilir.

Devlet Malına Zarar Vermek, Kendine 
Zarar Vermektir

Ne yazık ki, bazı insanlar kamu hizmetine 
sunulmuş ortak kullanım araçlarına zarar 
vermeyi alışkanlık haline getirmiş durumda. 
Halk otobüslerinden trafik levhalarına, 
hastane malzemelerinden parklardaki oturma 
alanlarına kadar birçok yerde bu tahribatla 
karşılaşıyoruz. Oysa devlet malı dediğimiz şey, 
aslında halkın malıdır.

Devlet, vatandaşların bir 
araya gelerek oluşturduğu 
topluluğun kendisidir. Yani 
zarar verilen her devlet 
malı, aslında kendi öz 
malınıza zarar vermekle 
eşdeğerdir. Hastaneler, 
okullar, tramvaylar, halk 
otobüsleri... Bunların hepsi 
bizim ortak değerlerimizdir 
ve herkesin kullanımına 
açıktır. Kendi malınıza zarar 
vermek akıl kârı mıdır?

Tekmelediğiniz o 
asansör, yarın annenize, 

babanıza, kardeşinize veya komşunuza 
lazım olabilir. Belki bir gün siz de kullanmak 
zorunda kalabilirsiniz. O nedenle, ortak 
kullanım alanlarına ve araçlarına sahip çıkmak 
hepimizin vatandaşlık görevidir.

Ortak malımıza zarar vermeyelim, 
verenleri uyaralım. Bu toplumda birlikte 
yaşıyoruz ve değerlerimize birlikte sahip 
çıkmalıyız.

Sağduyulu ve bilinçli bir toplum dileğiyle, 
hoşça kalın.

DEVLET MALINA ZARAR VERMEK  
KİME ZARAR?

l İl Başkanı Hüseyin Şansi, serada çalı-
şan emekçi kadın çiftçileri ziyaret etti. Ziya-
ret sırasında kadın çiftçilerle birlikte fidan 
diken Şansi, tarım emekçilerinin sorunlarını din-
leyerek üretimin sürdürülebilirliğine dikkat çekti.

"TOHUM TOPRAĞA DÜŞER AMA 
ÖLMEZ"

l Çiftçilerle sohbet eden Şansi, üretimin de-
vamlılığı için çiftçilerin desteklenmesi gerektiği-
ni vurguladı. Şansi, “Tohum toprağa düşer ama 
ölmez; yeni bir hayat başlatır. Çiftçimizin emeği, 
alın teriyle toprağa karışıyor ve soframıza ek-
mek olarak geri dönüyor.” ifadelerini kullandı.

"HÜKÜMETIMIZ,  
ÇIFTÇIMIZIN YANINDA"

l İl Başkanı Hüseyin Şansi, ziyaret sırasında yaptı-
ğı açıklamada, hükümetin tarıma ve üreticiye verdi-
ği öneme dikkat çekerek, çiftçilerin desteklenmesi 
için yürütülen projelere değindi. Şansi, “Hüküme-
timiz, tarımsal üretimi güçlendirmek ve çiftçimi-
zin emeğini korumak için birçok destek programı 
yürütüyor. Mazot ve gübre desteklerinden faizsiz 
kredilere, modern tarım ekipmanlarının sağlanma-
sından sulama projelerine kadar pek çok alanda 

çiftçimizin yanında olmaya devam ediyoruz.” dedi.

KADIN ÇIFTÇILERIN ÜRETIME  
KATKISI VURGULANDI

l Kadın çiftçilerin tarımsal üretime olan katkı-

sının ülke ekonomisi için büyük önem taşıdığını 
belirten Şansi, üretimin sürdürülebilirliği için hükü-
metin çiftçileri her zaman destekleyeceğini ifade 
etti. Ziyaret, toprakla buluşturulan fidanlarla sona 
ererken, emek ve üretimin buluştuğu bu anlamlı 
günde kadın çiftçilerin sesi bir kez daha duyuruldu.

IL BAŞKANI ŞANSI, EMEKÇI KADIN 
ÇIFTÇILERLE BIR ARAYA GELDI

BATMAN’DA KÖKLÜ DEĞIŞIM’DEN 
GELENEKSEL IFTAR PROGRAMI

PROGRAM, Köklü Değişim Batman Temsilcisi 
Faruk Sertkaya'nın selamlama konuşmasıyla 
başladı. Ardından Köklü Değişim yazarla-

rından ilahiyatçı Abdullah İmamoğlu, davetlilere 
hitaben bir konuşma yaptı. İmamoğlu, Köklü De-
ğişim olarak her yıl Ramazan’a özel bir isim ver-
diklerini belirterek bu yılki temanın "İstikamet" 
olduğunu açıkladı. “Ramazan: İstikamet Zamanı” 

sloganıyla yürüttükleri faaliyetlerde, doğru yol-
da yürümeyi ve Allah'ın şeriatına bağlı kalmanın 
önemini vurguladıklarını ifade etti. Konuşmasında 
Hud Suresi 112. ayetini okuyarak istikamet kavramı 
üzerinde duran İmamoğlu, dosdoğru yolda yürü-
menin Allah’ın emirlerine bağlı kalmak olduğu-
nu, o yoldan sapmanın ise azgınlaşmak anlamına 
geldiğini dile getirdi. Bu vesileyle Müslümanlar, 

âlimler, cemaatler ve yöneticilere şer’î hükümle-
re bağlı kalma çağrısında bulundu. Samimi ve sı-
cak bir atmosferde gerçekleşen iftar programın-
da, Gazze’de yaşanan insanlık dramına da dikkat 
çekildi. Program, katılımcılarla yapılan sohbet ve 
dualarla sona erdi. Köklü Değişim Batman Tem-
silciliği, programa katılan tüm medya mensup-
larına ve davetlilere teşekkür etti. Cengiz Algan 
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Yardım faaliyetle-
rini aralıksız sür-

düren Batman Umut 
Kervanı Sason tem-
silciliği, Ramazan ayı 
dolayısıyla ilçe merke-
zinde ve bağlı köylerde 
onlarca ihtiyaç sahibi, 
yetim ve dul aileye 
gıda kolisi yardımında 
bulunarak yüzlerini 
güldürdü.

ÖTV’SİZ

SASON'DA ONLARCA  
AiLEYE RAMAZAN KOLiSi

BATMAN Umut Kervanı Sason temsilci-
si Rıdvan Aksoy, her yıl olduğu gibi bu 
yıl da Ramazan ayında Umut Kervanı 

olarak hayırseverlerin yapacağı fitre, sada-
ka ve zekât bağışlarıyla daha fazla ihtiyaç 
sahibi aileye ulaşmak istediklerini belirtti.

"IHTIYAÇ SAHIPLERININ  
SOFRALARINI  

BEREKETLENDIRELIM"

l Ramazan ayının Allah'a yakınlaşmak 
için bir fırsat olduğunu vurgulayan Ak-
soy, "Kendi sofralarımızın nasıl bere-
ketli olmasını istiyorsak, ihtiyaç sahip-
lerinin de sofralarını bereketlendirelim, 
yüzlerini güldürelim, yanlarında olalım. 
Ramazan, Allah'a yakınlaşmanın en gü-

zel araçlarından biridir. Oruçluyken bu 
sevaba hayırseverlerimizin de ortak ol-
masını istiyoruz." ifadelerini kullandı.

"DAHA FAZLA AILEYE  
ULAŞMAK IÇIN HERKESIN 

FITRE, ZEKÂT VE  
SADAKALARINA TALIBIZ"

l Daha fazla aileye ulaşmak için yardım ve 
bağışların devam etmesi gerektiğini ifade 
eden Aksoy, hayırseverlerimizden yardım-
larını devam ettirmelerini istemektedir.  Ra-
mazan ayı boyunca yardımlarımızın devam 
etmesi için hayırseverlerimizden destekleri-
nin devamını diliyoruz. Bununla beraber fit-
re, sadaka ve zekâtlarımızla da ihtiyaç sahibi 
aileleri sevindirmeye devam edelim." dedi.

TARIM-ÜFE'DE (2020=100), 2025 yılı Şubat ayın-
da bir önceki aya göre yüzde 2,70 artış, bir önceki 

yılın Aralık ayına göre yüzde 5,52 artış, bir önceki yılın 
aynı ayına göre yüzde 29,89 artış ve on iki aylık orta-
lamalara göre yüzde 42,60 artış gerçekleşti. Sektör-
lerde bir önceki aya göre, tarım ve avcılık ürünleri ve 
ilgili hizmetlerde yüzde 2,49 artış, ormancılık ürünleri 
ve ilgili hizmetlerde yüzde 6,80 artış ve balık ve diğer 
balıkçılık ürünleri; su ürünleri; balıkçılık için destek-
leyici hizmetlerde yüzde 5,20 artış gerçekleşti. Ana 
gruplarda bir önceki aya göre, tek yıllık (uzun ömürlü 
olmayan) bitkisel ürünlerde yüzde 0,61 artış, çok yıl-
lık (uzun ömürlü) bitkisel ürünlerde yüzde 1,79 azalış 
ve canlı hayvanlar ve hayvansal ürünlerde yüzde 5,93 
artış gerçekleşti. Yıllık değişimin en yüksek olduğu 
alt grup yüzde 166,37 artış ile turunçgiller, aylık de-
ğişimin en yüksek olduğu alt grup yüzde 13,95 artış 
ile tropikal ve subtropikal meyveler oldu. (İLKHA)

GERÇEKLEŞEN ziyarette, İl Milli Eğitim Müdürü Ya-
şar Ciğer, konuklarını makamında ağırlayarak bir 

süre sohbet etti. Ziyaret sırasında Sadoğlu ve Prof. 
Dr. Memduhoğlu, Ciğer'e yeni görevinde başarılar di-
leyerek hayırlı olması temennisinde bulundular. İl Milli 
Eğitim Müdürü Yaşar Ciğer ise nazik ziyaretlerinden 
dolayı Siirt İl Milli Eğitim Müdürü Salih Sadoğlu ve Si-
irt Üniversitesi Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hasan 
Basri Memduhoğlu'na teşekkür etti. Hüseyin Doğru 

TARIM-ÜFE YILLIK 
VE AYLIK ARTTI

SIIRT IL MILLI EĞITIM MÜDÜRÜ 
SALIH SADOĞLU'NDAN  

IL MÜDÜRÜ YAŞAR  
CIĞER'E ZIYARET

Tarım ürünleri üretici fiyat endeksi (Tarım-ÜFE) 
yıllık yüzde 29,89, aylık yüzde 2,70 arttı.

Siirt İl Milli Eğitim Müdürü Salih Sadoğlu ve Siirt 
Üniversitesi Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Hasan Basri Memduhoğlu, İl Milli Eğitim Müdürü 

Yaşar Ciğer'e hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
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SAĞLIK Bakanı Kemal Memişoğlu'nun 'üreten 
sağlığın lokomotifi' olarak değerlendirdi-
ği Türkiye Sağlık Enstitüleri Başkanlığı'nın 
(TÜSEB) Ankara'daki Aziz Sancar Araştırma 

Merkezi yerleşkesinde DHA'ya konuşan Türkiye Sağ-
lık Enstitüleri Başkanı Prof. Dr. Ümit Kervan, doğal 
afetlerde sağlık hizmetinin hızlıca verilebilmesi için 
tam donanımlı sahra hastaneleri projesini başlattık-
larını söyledi. Türkiye'nin doğal afetlerin olduğu bir 
bölgede olduğunu belirten Prof. Dr. Kervan, "Son 
dönemlerde çok üzüldüğümüz, hepimizin canının 
yandığı depremleri yaşadık. Biz bu tür doğal afetlere 
karşı hızlıca hareket edebileceğimiz, sağlık hizmeti-
nin hızlıca verilebileceği sahra hastanelerine özel 
kıymet veriyoruz. TÜSEB olarak, AFAD'ın ya da acil 
sağlık hizmetlerinin işlerine yarayacak, günümüzün 
yeni teknolojileriyle kolay transfer yapılacak bir sahra 
hastanesi oluşturulmasını hedefledik. Öyle bir hasta-
ne planlıyoruz ki anında ameliyathanelerin oluştuğu, 
her türlü ameliyatların yapılabildiği, her türlü tetki-
kin hızlıca yapılabildiği, bu sistemlerin merkezlere 
veri aktarımın olduğu, dijital sistemlerin kullanıldığı 
bir yapıyı kurguluyoruz. Doğal afetler kritik süreç-
ler, o süreçlerde bile sağlık sistemleri hiç aksatılma-
dan elimizden geleni yapacağız" ifadelerini kullandı.

'ÖZEL HASTANELER, TÜSKA TARA-
FINDAN AKREDITE EDILECEK'

l Ardından başkanlık bünyesindeki Türkiye Sağ-
lık Hizmetleri Kalite ve Akreditasyon Enstitüsü'ne 
(TÜSKA) değinen Prof. Dr. Kervan, "Bir ay önce 
çıkan kanun doğrultusunda artık 3 yıl içinde Tür-

kiye'deki tüm özel hastaneler TÜSKA tarafından 
akredite edilecek. Bunu ülkemizde verilen sağlık 
hizmetinin kalitesinin artması için yapıyoruz. Bili-
yorsunuz ki dünyada sağlık sistemi konusunda en 
ileride ülkelerden birisiyiz. TÜSEB bünyesindeki 
TÜSKA enstitümüz, uluslararası seviyede hizmet ve-
rildiğinin belgesi niteliğinde çalışıyor. Bizim TÜSKA 
tarafından verdiğimiz belge, uluslararası bir belge 
niteliğinde. Yani sadece Türkiye'de verilmiş bir bel-
ge olarak düşünmeyin. Çünkü TÜSKA'nın mevcut 
üyesi olduğu kuruluş, dünyanın en çatı kuruluşu. 
Dünyadaki diğer ülkedeki hastaneler nasıl akredite 
ediliyorsa biz de aynen o kuruluşlardan birisiyiz. O 
yüzden de hastanelerin TÜSKA tarafından akredi-

te edilmesi bizim için çok kıymetli" diye konuştu.

'YAPAY ZEKA, HASTALARIMIZIN  
KISA SÜREDE SONUÇLARA  

ULAŞMASINI SAĞLIYOR'

l Ankara'daki Aziz Sancar Araştırma Merkezi'nin yanı 
sıra İstanbul Koşuyolu'nda da bir kampüslerinin oldu-
ğunu ifade eden Prof. Dr. Kervan, "Orada da bizim Sağ-
lık Politika Enstitümüz, Anne Çocuk Sağlığı Enstitümüz 
ve Yapay Zeka Enstitümüz bulunuyor. Yapay Zeka 
Enstitümüzde, büyük bir dataya sahibiz. Datalar bizim 
Yapay Zeka Enstitümüzde mühendislerimiz tarafından 
işleniyorlar. O işlenen veriler birer yazılıma dönüştürü-
lüyor. O yazılımlar ise tıbbi cihazlara yüklenerek tıbbi 
cihazların hem geleceğin teknolojisi olmasını sağlıyor 
hem rekabet gücü kazandırıyor hem de sağlık çalışan-
larının işlerini kolaylaştırıyoruz. Bütün bunlar hastaları-
mızın hastanede daha az zaman geçirmesini ve daha 
kolay şifa bulmasını sağlayacak yöntemlere dönüşü-
yor. E-nabızdaki veriler, datalar yazılıma dönüşüyor. 
Tomografilerde, çektiğimiz akciğer filmlerinde, bugün 
aklınıza gelen bütün tıbbi cihazların her birinin yapay 
zeka ile desteklenme kapasitesi mevcut. Bu yapay zeka 
destekli yazılımlar hatayı azaltıyor ve hastalarımızın 
daha kısa sürede sonuçlarına ulaşmasını sağlıyor" dedi.

'ASELSAN ILE GELIŞTIRDIĞIMIZ 
KALP-AKCIĞER MAKINESI  

TAMAMEN YERLI'

l Türkiye'nin ilk kalp-akciğer makinesini ASELSAN ile 
birlikte yaptıklarını kaydeden Prof. Dr. Kervan, "Şimdi 

hayvan çalışmalarını bitirmek üzereyiz. Umarız en ya-
kın zamanda da klinik çalışmalarına başlayacağız. Her 
biri bugünün teknolojisini kullanarak, geleceğin tek-
nolojisini de hedefleyerek yaptığımız işler. Bizim bu-
radaki esas hedefimiz sağlık sisteminin yükünü azalt-
mak ve verilen sağlık hizmetinin kalitesini yükseltmek. 
ASELSAN ile geliştirdiğimiz kalp-akciğer makinesi, 
tamamen yerli ve milli olan bir ürün. Her biri bugü-
nün teknolojisini kullanarak, geleceğin teknolojisini 
de hedefleyerek yaptığımız işler. Yapay zeka sistemle-
ri, hekimlerin, sağlık çalışanlarının yerini alacak ya da 
ölümleri azaltacak demiyoruz. Ama hekimlerimizin 
işlerini kolaylaştıracak, hastalarımızın tedavisinde sü-
reci kısaltacak ve hatayı minimuma indirecek yöntem-
ler bunlar. ASELSAN ile çok güzel bir iş birliğimiz var. 
Çünkü ASELSAN'ın biliyorsunuz ki diğer sektörlerle 
de çok iyi bir teknolojik üssü var. TÜSEB ve ASELSAN 
iyi bir protokol yaptı. Kalp-akciğer makinesini birlikte 
geliştiriyoruz. Ülkemizin ilk kalp-akciğer makinesi ola-
cak ve dünyada da sayılı kalp-akciğer makinelerinden 
birisi olacak donanıma sahip. Birçok konuda patentini 
almış ve özel bir kalp-akciğer makinesi, tamamen yer-
li bir milli olan bir ürünü geliştiriyoruz. Hastalarımızın 
yataklarında akciğer filmlerinin çekilmesini, ameliyat-
hanede akciğer filmi çekecek bir cihazı onlarla birlikte 
yapay zeka destekli bir ürüne dönüştürmeyi hedefliyo-
ruz" diye konuştu. Prof. Dr. Kervan, bir başka hedefle-
rinin de TÜSEB bünyesinde, robotik sistemler cerrahi 
merkezinin kurulması olduğunu söyleyerek, "Özellikle 
robotik sistemler günümüzde çok fazla yaygınlaşmış 
durumda. Robotik cerrahi sistemlerin TÜSEB'deki 
yani Türkiye'deki mühendisler tarafından geliştirilme-
si ve üretilmesi için ilk adımları atıyoruz" dedi. DHA 

AFETLERE KARŞI DONANIMLI 
SAHRA HASTANELERI GELIYOR

Türkiye Sağlık Enstitüleri Başkanı Prof. Dr. Ümit Kervan, doğal afetlerde sağlık hizmetinin hızlıca verilebilmesi için tam donanımlı sahra 
hastaneleri projesi başlattıklarını belirterek, "Öyle bir hastane planlıyoruz ki anında ameliyathanelerin oluştuğu, her türlü ameliyatın yapı-

labildiği, her türlü tetkikin hızlıca yapılabildiği, merkezlere veri aktarımının olduğu, dijital sistemlerin kullanıldığı bir yapıyı kurguluyoruz" dedi.

KAYMAKAM BAŞAR,  
JANDARMA PERSONELIYLE 

IFTARDA BULUŞTU

2025 OCAK-ŞUBAT'TA 10 ILDE  
1 MILYAR DOLAR IHRACAT GERÇEKLEŞTI

Batman’ın Sason ilçesine bağlı Yücebağ Jandarma Karakol 
Komutanlığı’nda görev yapan askerler, iftar programında bir 
araya geldi. Programa, Kaymakam Furkan Başar da katıldı.

Eğitim-Bir-Sen Batman Şube Başkanı Şehmuz Önlü, Halepçe katliamının 
37'nci yılında zulme karşı duyarsız kalan dünya kamuoyunu ve uluslararası 

örgütleri eleştirerek, tüm mazlumların yanında olacaklarını vurguladı.

GÖREV başındaki jandarma per-
soneliyle iftar yapan Kaymakam 
Başar, askerlerle sohbet ederek 

onların moral ve motivasyonunu ar-
tırdı. Mehmetçiklerin özverili çalışma-
larını takdir eden Başar, görevlerini 
fedakârca sürdüren personele teşek-
kür etti. İftar programına, Yücebağ 
Belediye Başkanı Abdullah Bil, İlçe 

Jandarma Komutanı Üstteğmen Mu-
hammet Karabay ve İlçe Emniyet Ami-
ri Başkomiser Mustafa Yavuzkan da 
katılarak askerlerle birlikte oruç açtı. 
Kaymakam Başar, iftar sonrası yap-
tığı açıklamada, güvenlik güçlerinin 
halkın huzuru ve güvenliği için büyük 
bir özveriyle çalıştığını vurgulayarak, 
tüm personele başarılı görevler diledi.

TICARET Bakanlığı'nın verilerine göre, 
2025 yılı Ocak-Şubat döneminde Tür-
kiye genelinde ihracatın güçlü bir per-

formans sergilediği belirtildi. Bu dönemde 10 
il, 1 milyar doların üzerinde ihracat yaparken, 
34 ilde ise ihracat artışı yaşandı. 2025 yılı 
şubat ayında en yüksek ihracat performan-
sını sergileyen iller sırasıyla İstanbul, Kocae-
li, İzmir, Bursa ve Tekirdağ oldu. İstanbul, 4 
milyar 340 milyon dolarla birinci sırada yer 
alırken, Kocaeli 2 milyar 667 milyon dolarla 
ikinci, İzmir ise 1 milyar 875 milyon dolarla 
üçüncü sırada yer aldı. Bursa, 1 milyar 447 
milyon dolarla dördüncü sırada, Tekirdağ 

ise 1 milyar 32 milyon dolarla beşinci sıra-
yı aldı. Bakanlık açıklamasında, "2025 Yılı 
Ocak-Şubat döneminde 10 ilimiz 1 milyar do-
ların üzerinde ihracat yaparken, 34 ilimizde 
ihracatımız artmıştır. Ticaret Bakanlığı olarak 
yüksek katma değerli ve rekabetçi ihracat 
perspektifinde pazar ve ürün çeşitlendir-
mesine dönük politika ve stratejilerimiz ile 
ihracatı artırmak üzere çalışmalarımızı karar-
lılıkla sürdürüyoruz. Diğer taraftan ihracatın 
ülkemiz sathına güçlü bir şekilde yayılmasını 
amaçlamaktayız. Yerelde sağlanan üretim 
ve istihdam artışı neticesinde daha müref-
feh bir Türkiye hedeflemekteyiz." (İLKHA)

EĞITIM-BIR-SEN Batman Şube Baş-
kanı Şehmuz Önlü, 16 Mart 1988'de 
Halepçe'de yaşanan ve tarihe "Ha-

lepçe Katliamı" olarak geçen trajediyi 
hatırlatarak, zulmün hala devam ettiğini 
belirtti. Önlü, yaptığı yazılı açıklamada, 
"Emperyalistlerin işbirlikçileri Saddam 
Hüseyin'in Halepçe'ye düzenlediği kim-
yasal saldırının üzerinden 37 yıl geçmiş 
olsa da, benzer katliamlar hala devam et-
mekte ve dünya bunun karşısında sessiz 
kalmaktadır." ifadelerini kullandı. Önlü, 
açıklamasında Halepçe'de yaşanan acı-
ları bir kez daha anlattı. "16 Mart 1988, 
Kürtlere karşı yapılan büyük bir katliamın 
tarihidir. Saddam Hüseyin’in emriyle ger-
çekleştirilen kimyasal saldırıda en az 5 bin 
Kürt hayatını kaybetmiş, 15 bin kişi yara-
lanmıştı. Kadınlar dul, çocuklar yetim kal-
mış, binlerce insan kaybolmuştu." diyerek, 
katliamın boyutlarını gözler önüne serdi. 
Halepçe'deki saldırının Kürtlere yönelik 

gerçekleştirilen bir saldırı olduğunu belir-
ten Önlü, "Bu saldırı sadece can kaybına 
yol açmakla kalmadı, aynı zamanda kalıcı 
hastalıklar ve kusurlu doğumlar gibi ciddi 

sağlık sorunlarına da sebep oldu." dedi.

"HALEPÇE'NIN ACISINI  
UNUTMADIK  

UNUTMAYACAĞIZ"

l Eğitim-Bir-Sen olarak, mazlumların 
yanında olacaklarının altını çizen Şeh-
muz Önlü, "Halepçe Katliamının üze-
rinden 37 yıl geçmesine rağmen, bölge 
yönetimlerinin ve dünya kamuoyunun 
yeterince ders almadı. Ne yazık ki dün-
ya, Halepçe'deki katliam gibi trajedile-
re karşı sessiz kalmayı sürdürmektedir. 
Zulme karşı duyarsız kalan uluslararası 
toplum, failleri cesaretlendirmektedir. 
Biz, insan ve Müslüman duyarlılığıyla her 
bir insanın acısını yüreğimizde hissede-
cek, unutmadan, unutturmayacağız. Her 
platformda mazlumların sesi olacağız 
ve katil ve zalimlerin karşısında duraca-
ğız." ifadelerini kullandı. (Eğitim Bir Sen)

EĞITIM-BIR-SEN BATMAN ŞUBESI: 
MAZLUMLARIN YANINDAYIZ

HÜDA PAR Batman Milletvekili Serkan Raman-
lı, Halepçe Katliamı’nın 37. yılı dolayısıyla bir 
mesaj yayımladı. Ramanlı, mesajında 16 Mart 

1988’de gerçekleşen ve binlerce masum insanın ha-
yatını kaybettiği bu insanlık suçunu lanetledi. Mil-
letvekili Ramanlı, Halepçe Katliamı’nın yalnızca bir 
insanlık suçu olmadığını, aynı zamanda sistema-
tik bir imha politikasının kanlı bir belgesi olduğunu 
vurguladı. Ramanlı açıklamasında, “Halepçe Katlia-
mı’nın 37. yılında, acımasız kimyasal saldırıda haya-
tını kaybeden binlerce masum insanı rahmetle yâd 
ediyoruz. Bu katliam, yalnızca bir insanlık suçu değil, 
sistematik bir imha politikasının kanlı belgesidir. Ne-
siller boyu süren acıyı miras bırakan bu zulmü tel’in 
ediyoruz.” ifadelerini kullandı. (Hüda Par Batman)

RAMANLI’DAN HALEPÇE KATLIAMI MESAJI
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ESKI RAMAZANLAR 
DAHA BEREKETLI  

VE ANLAMLIYDI
Geçmişte Ramazan-
ların daha az yemek-

le, daha çok kanaatle, 
zorluklara rağmen oruç 
tutarak geçtiğini ifade 
eden vatandaşlar, bugün 
sofralar zenginleşmiş olsa 
da manevi değerler ve 
yardımlaşma duygusunun 
azaldığını söyledi.

RAMAZANIN, geçmişten günümüze 
değişen bir zaman dilimi olarak, 
birçok kişiye farklı anılar ve duy-
gular bıraktığını belirten vatan-

daşlar, zamanla yaşanan değişim, özellikle 
eski Ramazanlar ile bugünün Ramazanları 
arasındaki farkları gözler önüne serdiğini 
ifade etti. Yaşları ilerlemiş birçok kişi, geç-
mişte orucun daha fazla zorluk ve daha 
derin bir anlam taşıdığını ifade ederken, 
bugün Ramazanlarının daha rahat geç-
tiğini ancak manevi değerlerin zamanla 
azaldığını belirtiyor. Batman'da konuşan 
vatandaşlar, eski Ramazanları anlatırken, 
bugünkü Ramazanlar ile karşılaştırmalar 
yaparak bu önemli değişimi dile getirdi.

"ESKI RAMAZANLAR  
ZORLUKLARLA DOLU AMA 

DAHA GÜZELDI"

l 80 yaşındaki Abdülhadi Yıkılmaz, eski 
Ramazanları anlatırken, o dönemde insanla-
rın en ağır işlerde çalışmasına rağmen oruç-
larını tutup namazlarını kıldığını vurgula-
yarak şöyle konuştu: "Babamın zamanında 
ben daha gençken insanların çoğu en ağır 
işlerde çalışmasına rağmen hem orucunu 
tutar hem de namazlarını kılardı. O zamanın 
orucu daha tatlı ve güzeldi. Şimdi ise çoğu 
kişi çalışmadan buralarda oturarak orucunu 
bitiriyor. Eski Ramazanlar şimdikinden bin 
defa daha güzeldi. Yaz aylarının sıcağında 
hem bağ ve bahçede çalışıyor hem de her-
kes oruçluydu. Şimdi havalar serin olduğu 
için oruç tutanların sayısı iyi ama yaz olsay-
dı, maalesef çoğu genç oruç tutmazdı. Hava 
güzel olduğu için herkes oruç tutabilir."

"YEMEK ÇEŞITLERI ARTMIŞ  
AMA KANAAT AZALMIŞ"

l Eski Ramazanların daha az yemek çe-
şidiyle, fakat daha fazla şükür ve kanaatle 
geçtiğini ifade eden Abdullah Atmaca, "Eski 
Ramazanlar daha iyiydi. Şu an iftar ve sahur 
sofralarımızda 4-5 çeşit yemek var. O zaman 

ise bu kadar yemek çeşidi yoktu ve bir çor-
bayla oruç tutuyorduk. İnsanlar şükredip ka-
naat ediyordu. Burası batı illerine göre iyidir. 
Çünkü batı illerinde çoğu kahve ve lokanta-
lar açık. Çoğu kişi elinde sigarasıyla çarşıyı 
geziyor. Bu aylarda hava serin olduğu için 
herkes oruç tutabilir. Bu havalarda bile oruç 
tutmayan hiç tutmaz artık." diye konuştu.

"ESKIDEN YARDIMLAŞMA  
DAHA ÇOKTU"

l Ramazan sofralarının zenginleşmiş olma-
sına rağmen, insanların daha fazla derdi ve 
azalan şükür duygusuyla karşılaştığını belir-
ten Mehmet Sıddık Ekinci, "Şu anki Ramazan 
sofralarında yemek çeşidi çok ama derdi de 
çoğalmış. İnsan ne kadar zengin de olsa gözü 
doymuyor. Çünkü şu anda çoğu kişi ne zekât 
ne de hayırda bulunuyor. Eski Ramazanlar 
nerde, şimdikiler nerede? Eski Ramazanlar 
daha güzel, daha tatlı, daha heyecanlı ge-
çiyordu. O zaman da zengin fakir pek fark 
yoktu. Şimdi kötü bir zamandayız. Eskilerin 
bereketi vardı, kıymeti vardı. Herkes birbirine 
yardım ederdi. Ama şimdi eskisi gibi şefkat ve 
merhamet sahibi değil." ifadelerini kullandı.

"ESKIDEN RAHMET, BEREKET, 
ŞEFKAT VE BOLLUK VARDI"

l Şehmus Tağu ise, eski zamanlarda daha 
az ürün olmasına rağmen paranın kıymetli 
olduğunu ve o dönemde fakirlerin gözetil-
diğini dile getirerek şunları söyledi: "Eski 
Ramazanlar çok güzeldi. O zamanlarda 
insanlarda rahmet, bereket, şefkat ve bol-
luk vardı. O zaman pazara gittiğimizde 
10 kilo pekmez, tenekeyle yağ ve bir bü-
tün hayvan eti alabiliyorduk. Ama şimdi 
73 yaşımdayım ve şu anda yaşanan yok-
luk kadar görmedim. Eskiden ürün sayı-
sı azdı ama paramız kıymetliydi. Şimdi ki 
zenginlerin çoğu eskisi gibi fakirleri ko-
ruyup gözetlemiyorlar. Çünkü bu ülkenin 
zenginleri hakkıyla zekâtını verir ve hayrını 
yaparsa bu ülkede fakir kalmazdı." (İLKHA)

SOKAK HAYVANLARININ  
REHABILITASYONU IÇIN 

TOPLANTI YAPILDI
Kozluk Kaymakamı Ekrem Güngör başkanlığında, 
sahipsiz sokak hayvanlarının rehabilitasyonu ve vete-

rinerlik hizmetleriyle ilgili bir toplantı gerçekleştirildi.

KOZLUK Kaymakamı Ekrem Güngör 
başkanlığında, sahipsiz sokak hay-
vanlarının rehabilitasyonu ve veteri-

nerlik hizmetleriyle ilgili bir toplantı gerçek-
leştirildi. Kaymakamlık toplantı salonunda 
düzenlenen toplantıya Belediye Başkanı 
Mehmet Veysi Işık, İlçe Jandarma Komutanı 
Jandarma Binbaşı Aytaç Karaoğlu, İlçe Em-
niyet Müdürü Hakan Nakışyapar ve diğer il-
gili kurum amirleri katıldı. Toplantıda, sokak 

hayvanlarının aşılanması, rehabilitasyonu 
ve Hayvan Bakım ve Rehabilitasyon Mer-
kezlerine nakil süreçleri ele alındı. Ayrıca, 
ilçede yeni bir hayvan barınağı kurulması 
konusunda da görüş alışverişinde bulu-
nuldu. Toplantıda alınan kararların, sokak 
hayvanlarının sağlıklı bir şekilde rehabilite 
edilmesi ve güvenli barınma olanaklarına 
kavuşması açısından önemli adımlar atılma-
sına katkı sağlaması bekleniyor. Fırat Turğut

TÜRKIYE’DE son yıllarda 
evlilik yaşının yükselmesi, 
genç nüfusun azalması ve 
boşanma oranlarının da her 

geçen yıl artması endişelere neden 
oluyor. Toplumun temel yapı taşı 
olan aile, günden güne yok oluyor. 
Yuva kuramayan birçok genç evlilik 
dışı ilişkilere yönelirken uzmanlar bu 
durumun sonuçlarının toplumun ya-
pısını bozacağına dikkat çekiyor. Aile 
Akademisi Derneği Genel Başkan 
Yardımcısı Dr. Yasin Kuruçay, İLKHA 
muhabirine yaptığı açıklamada, aile 
yapısındaki sorunların ülke genelin-
deki problemlerin temelinde yattı-
ğını belirterek, evliliklerin azalması 
ve boşanmaların artmasının endişe 
verici olduğunu ifade etti. Kuruçay, 
2025 yılının "Aile Yılı" olarak ilan 
edilmesini de önemli bir adım ola-
rak değerlendirdi. Ülkeyi ilgilendiren 
problemlerin temelinde aile yapısına 
yönelik çözümlerin yattığını söyleyen 
Dr. Kuruçay, "Sosyoloji ve psikoloji 
kitaplarında ailenin toplumun temel 
taşı olduğu söyleniyordu. Maalesef 
bugüne kadar arzu edilen hedefle-
re yaklaşılmadı. Bu uzaklığın sebe-
bini sonuçlardan görüyoruz." dedi.

"EVLILIK YAŞI GITTIKÇE 
YÜKSELIYOR, BOŞANMA 
ORANLARI BÜYÜK BIR 

HIZLA ARTIYOR"

l Evliliklerin azaldığını, boşanmala-
rın da her geçen yıl arttığını belirten 
Kuruçay "Türkiye İstatistik Kurumu-
nun (TÜİK) son yayınladığı veriler 
de oldukça çarpıcıdır. 2023 yılında 

on ilde evlilikler azalır ve boşanma-
lar artarken, 2024 yılında bu sayı 40 
ile ulaşmış durumda. Bu sonuçlar 
uykularımızı kaçırması gereken bir 
hakikattir. Ülkemizde maalesef dün-
ya nüfus ortalaması hızının altında 
bir gerileme söz konusudur. Evlilik 
yaşı gittikçe yükseliyor. Boşanma 
oranları büyük bir hızla artıyor. Bu-
nun önünde bir set gibi mutlaka 
durmak lazım. Bu olumsuzluğa göğ-
sümüzü siper etmemiz gerekiyor. 
Mutlaka aile yapısını güçlendiren 
hukuki, yapısal, politik, pedago-
jik, psikolojik ve eğitim sistemiyle 
ilgili bir an önce yapısal önlemler 
almak gerekir." şeklinde konuştu.

"GENÇLERE YAPILACAK 
DESTEKLERIN YÜKSEK 
ORANDA ARTIRILMASI 

GEREKIR"

l Evliliği özendiren, boşanmayı zor-
laştıran ama evlilik içi problemleri 
çözmeye yönelik devletin de mutlaka 
destek olacağı, sivil toplumun da aktif 
sorumluluk alacağı bir takım çalışma-
ların yapılması gerektiğini vurgulayan 
Kuruçay, "Devlet evleneceklere bir ta-
kım destekler veriyor. Bu destek son 
derece yetersizdir. Gençlere yapılacak 
desteklerin yüksek oranda artırılması 
gerekiyor. Bir düğünün maliyeti, mil-
yonları bulan bir zorunluluk gençlerin 
önüne çıkıyor. Başta devlet olmak üze-
re toplumun tüm kesimlerinin gençle-
ri bu konuda desteklemesi gerekiyor. 
Gençlere sadece evlilik desteği değil, 
mesleki anlamda da gelişimlerinin 
artırılması gerekiyor." diye belirtti.

"HUKUK SISTEMINDE-
KI BAZI EKSIKLIKLER, 
GENÇLERI EVLILIK KO-

NUSUNDA TEDIRGINLIĞE 
ITEBILIYOR"

l Gençlerde evlilik için olumsuz bir 
durum olduğuna dikkati çeken Ku-
ruçay "Evlenmek istemeyen gençler, 
'Evlenmek için daha erkendir' diyor-
lar. Evlilik birlikteliğinin yapılması 
ekonomi ve diğer anlamda genç-
lerin faydasına oluyor. Gençler, bir 
takım sebep ve ekonomik zorluklar 
sebebiyle evlilikten uzaklaşmaya ça-
lışıyor olabilir. Hukuk sistemindeki 
bazı eksiklikler, gençleri evlilik ko-
nusunda tedirginliğe itebiliyor. Ama 
yaşanılan her ne olursa olsun, evlilik 
hayatı, gençlerin kişilik gelişimine, 
karakterlerine, ekonomik planların 
daha sağlam yapılmasına ve girişim-
ci özelliklerin artırılmasına da katkı 
sağlıyor. Gençler çekinmesin, evlen-
sinler. Yapılan araştırmalar evlilerin 
bekârlardan daha mutlu olduğunu 
ortaya çıkarıyor." dedi. Özellikle ai-
leyi ve aile değerlerini hedef alan 
yaklaşımların, dijital ve politik mec-
ralarda ciddi anlamda destek gördü-
ğünü ifade eden Kuruçay, sözlerini 
şöyle tamamladı: "Cumhurbaşkanı-
nın '2025 yılını aile yılı' ilan etmesi-
ni son derece önemli görüyoruz. Bu 
önemin devletin 5-10 yıllık yapısal 
planlarına mutlaka aktarılması ge-
rektiğini düşünüyoruz. Çünkü genç 
nüfus, bizi geçmişle gelecek arasın-
daki bağ anlamında en güçlü özel-
liğimizdir." diye konuştu.(İLKHA)

DR. KURUÇAY: GENÇ  
NÜFUSUN AZALMASI AILE  

YAPISINI ZAYIFLATIYOR
Aile Akademisi Derneği Genel Başkan Yardımcısı Dr. Yasin Kuruçay, genç nüfus 
oranlarındaki düşüşe dikkat çekerek, aile yapısını güçlendirmek için hukuki, po-

litik, psikolojik ve eğitim alanlarında yapısal önlemler alınması gerektiğini söyledi.
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SiVAS’TAN MAĞLUP AYRILDIK
Türkiye İşitme Engelliler Futbol Federasyonu C grubunda 
ilimizi temsil eden Batman İESK Futbol takımı, Sivas İESK 

deplasmanından mağlup ayrıldı.

KARŞILAŞMANIN ilk 60 
dakikası 0-0 devam eder-
ken, sakatlıklardan dolayı 

Batman ekibi 3 as oyuncusunu 
değiştirmek zorunda kaldı. Sa-
hadan 5-0 gibi farklı bir skor ile 
yenilen temsilcimiz, 2024-2025 
sezonun ilk yenilgisini de almış 
oldu. Ligte oynadığı 3 karşılaş-
madan 2 galibiyet  ve 1 mağlu-
biyet alan Batman İESK, önü-

müzdeki hafta grupta liderliğe 
yükselen Adıyaman İESK fut-
bol takımını ağırlayacak. Alınan 
mağlubiyetten dolayı üzgün ol-
duklarını belirten Teknik Direktör 
Osman Seyrek, futbolun 3 so-
nuçlu bir oyun olduğunu söyle-
di. Teknik Direktör Seyrek; “Spor 
maçına iyi başladık ve müsabaka 
60. dakikaya kadar 0-0 devam 
etti. Sakatlıklardan dolayı 3 as 

oyuncumuzu oyundan almak zo-
runda kaldık. Buda bizim oyun 
dengemizin bozulmasına ne-
den oldu. Bunun yanı sıra rakip 
takımda Milli oyuncularda yer 
alıyordu. Maç sonrası rakibimizi 
tebrik ederek, Batman’a yakı-
şır bir şekilde sahadan ayrıldık. 
Kalan maçlarımızı kazanıp yolu-
muza devam etmek istiyoruz.” 
diye konuştu. M. Şükrü Yıldırım 

YENI MAHALLE’DE yapımına başlanan Aile Sağ-
lık Merkezi ve 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu, 
2337 metrekarelik alan üzerine inşa ediliyor. 8 he-

kim birim kapasiteli olarak planlanan merkez, vatandaş-
lara daha hızlı ve etkin sağlık hizmeti sunmayı hedefliyor.

KAYMAKAM GÜNGÖR INCELEMELERDE 
BULUNDU

l Kozluk Kaymakamı Ekrem Güngör, yapımı devam eden 
sağlık tesisini ziyaret ederek çalışmalar hakkında yetkili-
lerden bilgi aldı. Yatırımın ilçeye büyük katkı sağlayacağını 
belirten Kaymakam Güngör, projenin en kısa sürede ta-
mamlanarak hizmete açılacağını ifade etti. Güngör, “Vatan-
daşlarımızın sağlık hizmetlerine daha kolay erişimini sağ-
lamak amacıyla hayata geçirilen bu projeyi en kısa sürede 
tamamlayarak hizmete sunacağız. İlçemize hayırlı olmasını 
diliyor, emeği geçen herkese teşekkür ediyorum.” dedi.

MODERN DONANIM VE KALITELI HIZMET

l Sağlık altyapısının güçlendirilmesi ve vatandaşların ka-
liteli sağlık hizmetlerine daha kolay erişiminin sağlanması 
amacıyla yürütülen projede, modern donanımlara sahip 
Aile Sağlık Merkezi ve 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu 
kurulacak. Bu önemli yatırım, bölge halkının sağlık ihtiyaç-
larını karşılamada önemli bir rol üstlenecek. Fırat Turğut 

KOZLUK’TA YENI AILE 
SAĞLIK MERKEZI  

YAPIMINA BAŞLANDI
Batman’ın Kozluk ilçesinde sağlık hizmetlerine erişimi kolaylaştırmak ve sağlıklı 
yaşamı teşvik etmek amacıyla yeni bir sağlık yatırımı hayata geçiriliyor. SICAKLIKLAR 15 DERECE 

DÜŞÜYOR, YAĞIŞLI  
HAVA VE KAR GELIYOR

ALTIN FIYATLARI REKORA 
YAKIN SEYREDIYOR

Türkiye yarından itibaren Balkanlar üzerinden 
gelecek soğuk ve yağışlı havanın etkisine girecek. 

Hava sıcaklıkları salı günü kuzeybatı kesimlerinde, 
çarşamba günü ise ülke genelinde 10 ila 15 derece 
azalarak mevsim normallerinin altına düşecek.

METEOROLOJI Genel Müdür-
lüğü haftalık hava tahmin 
raporunu açıkladı. Son ve-

rilere göre ülke genelinde, 18 Mart 
Salı gününden itibaren Balkanlar 
üzerinden gelecek soğuk ve yağışlı 
hava etkili olacak. Hava sıcaklıkları 
salı günü kuzeybatı kesimlerinde, 
çarşamba günü ise ülke genelinde 
10 ila 15 derece azalarak, mevsim 
normallerinin altına düşecek. Soğuk 
ve yağışlı hava 24 Mart Pazartesi 
gününe kadar etkili olacak. Ülkenin 
batı kesimlerinde genellikle yağmur 
ve sağanak, iç ve doğu kesimlerin-
de ise karla karışık yağmur ve kar 
yağışı bekleniyor. Ülke genelinde 
en düşük hava sıcaklıkları Ankara, 
Bolu ve Erzurum’da -4; Konya’da 
-3 derece olacak. Termometreler İs-
tanbul’da 2, İzmir, Samsun, Trabzon 
ve Diyarbakır’da 3, Antalya’da ise 6 

dereceyi gösterecek. Bugün ise Mar-
mara, Batı Karadeniz, Doğu Ana-
dolu'nun batısı, Doğu Karadeniz'in 
iç kesimleri ile Adana, Osmaniye, 
Kahramanmaraş, Rize, Tokat, Sivas, 
Kayseri ve Niğde çevrelerinin sağa-
nak ve yer yer gök gürültülü sağa-
nak yağışlı geçeceği tahmin ediliyor. 
Yağışların; Edirne ve Kırklareli çev-
relerinde yerel kuvvetli olması bek-
leniyor. Rüzgârın; Ege, Batı Akdeniz 
ve Orta Karadeniz'in iç kesimleri, 
Doğu Karadeniz, Doğu Anadolu'nun 
batısı ile İç Anadolu ve Marmara'nın 
güneyinde güneyli yönlerden kuv-
vetli (40-70 km/saat) esmesi bek-
leniyor. Gece ve sabah saatlerinde 
doğu kesimlerde buzlanma ve don 
olayı bekleniyor. Doğu Karadeniz 
ve Doğu Anadolu’nun yüksek kar 
örtüsüne sahip eğimli yamaçların-
da çığ tehlikesi bulunuyor. (İLKHA)

KÜRESEL piyasalarda altının 
onsu 2 bin 983 dolardan 

alıcı buluyor. Çeyrek altın ise 
Kapalıçarşı'da 5 bin 808 TL'den 
satılıyor. Altın fiyatları, ABD'nin 
Yemen'e saldırıları ve Fed bek-
lentisiyle rekora yakın seyre-
diyor. Geçen hafta yükselişini 
sürdüren altın fiyatları 17 Mart 
Pazartesi sabahına da yükselişle 
başladı. Ons altın, şu sıralarda 2 
bin 983 dolar seviyesinde bulu-
nuyor. Çeyrek altın 5 bin 808 lira, 
Cumhuriyet altını da 23 bin 137 
liradan satılıyor. Gram altın 3 bin 
517 liradan değerleniyor. (İLKHA)

FETVA Kurulu, "Anne karnında olan ceninin 
fıtır sadakası veliye vacip değildir." diye 
belirtti. İTTİHADUL ULEMA Fetva Kurulu 

"Doğmamış çocuğun fıtır sadakası verilir mi?" 
sorusuna yanıt verdi. Fetvada, şu ifadelere yer 
verildi. "Anne karnında olan ceninin fıtır sada-
kası veliye vacip değildir. Nasıl ki hala doğma-
mış küçük ve büyük baş hayvanların zekâtını 
anneleriyle birlikte çıkarmak vacip değilse aynı 
şekilde daha anne karnında olan ceninin fıtır 
sadakasını vermek de farz değildir. Eğer çocuk 
Ramazanın son günü güneş batmadan dünya-
ya gelirse Şafiî ve Hanbelî mezhebine göre fıtır 
sadakası verilmelidir. Hanefî mezhebine göre 
ise bayram günü imsak vaktinden önce do-
ğarsa o zaman fıtır sadakası verilir. Ahmet bin 
Hanbel'e nispet edilen farklı bir görüşe göre ise 
kendisi cenine fıtır sadakasını vacip görmüştür. 
İbn Kudâme bu görüşü zayıf bulmakla birlikte 
cenin için fıtır sadakasının verilmesinin daha iyi 
olduğunu ifade eder. Rivayet edildiğine göre 
Osman bin Affân (radıyallahu anh) doğmamış 
çocuğunun fıtır sadakasını verirdi (Zeydân, 
el-Cami' fi'l-Fıkhi'l-İslamî, I, 463)." (İLKHA)

DOĞMAMIŞ ÇOCUĞUN FITIR 
SADAKASI VERILIR MI?


